

Protokoll styrelsemöte, tisdag 12 december 2023, kl 19:30, Teamsmöte.

Medverkande: Hans-Ove ”Både” Wikström (Lima), Gun Eriksson (kassör/Dala-Järna), Björn Bettner (ordf.), Katarina Andersson (Älvdalen), Hans Nykvist (Ornäs/sekr.), Janne Eriksson (Dala-Järna). Paula Eriksson (Mora), Thomas Andersson (Näs), Joakim Sköld (valber./Mora).

Frånvarande: Johan Wanner (juniorläger). Erik Engstrand (Hedesunda), Dennis Andersson (Järbo), David Sandegård (Valbo).

1. Mötets öppnande

Björn Bettner öppnar mötet.

2. Val av ordförande, sekreterare

Till ordförande väljs Björn Bettner och till sekreterare väljs Hans Nykvist.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

4. Föregående protokoll, justering

Publicerat på regionens hemsida, styrelsen granskat.

5. Information från SSSF

Konferensens regionvisa sammanställning – försenad pga hög belastning SSSF-kansli. Flyttas till nästa möte.

Konsulentrollen, arbetsbeskrivning - försenad pga hög belastning SSSF-kansli. Flyttas till nästa möte.

Björn möte med konsulenter och RF-SISU – senare i veckan, inget att rapportera nu.

6. Organisation och struktur

Ekonomi

Månadsrapport presenteras.

Regionsstöd

Grundstöd 20 000 kr: Erhållet.

Ledararvode: Erhållet 6 000 kr för sammanlagt 6 av 25 dagar (med SSSF-bidrag):

- Juniorträningsdag juni 1 dag.
- Läger Sognefjäll 5 dagar.
- Sökt för Idre 3 * 4 dagar.
- Sökt för Trysil 4 dagar.
- Sökt för U-läger Mora 4 * 3 dagar.

Summerat 34 dagar (varav 25 med SSSF-bidrag) ger kostnad för regionen på 25*500 + 9*1500 kr = 26 000 kr (budget 35 000 inkl J16-17).

Lägerbidrag:

- Erhållet 15 000 kr sammanlagt för Sognefjäll och Idrefjäll.
- Sökt 15 000 kr sammanlagt för Trysil och Mora.
- Summerat på dessa fyra läger 42 unga skidskyttar som inte får lägerbidrag från SSSF, vi får bidrag för 40 aktiva (10 per läger).

Bidrag regionala tävlingar: GDV-cup Mora 30 dec i full förberedelse.

Bidrag deltagande nationella tävlingar: Inget att rapportera.

Regional konferens

Beslutat ägna halva tiden på kommande två styrelsemöten (jan & feb) om hur vi går vidare. Förslag skapa kommittéer för tävling respektive läger/utbildning. Skulle möjliggöra kortare styrelsemöten och att regionens arbete i huvudsak drivs i kommittéerna och mer kontinuerligt.

Lägerverksamhet (Johan, Mathilda & Hans)

Sommarläger junior Sognefjäll: Genomfört.

Sommarläger junior/ungdom Idrefjäll: Genomfört.

Snöläger junior Trysil: Genomfört.

- Bra med extra tillresta klubbledare/föräldrar på skjutvallen, på detta läger totalt 1 tränare och 6 klubbledare på 20 banor. I boendet räcker däremot med 2 ”vuxna” per 12-bäddslgh.
- Årets boende hade två rum per lgh som är för små att bo två i, fanns ingen golvyta utan de två sängarna tog all plats (bilder nedan). Förslag placera en ledare per sådant rum och ha dessa som reserv för sjukdomsfall – då får ledare flytta ut i hall & vardagsrum. Likaså är det risk med att fylla exakt fullt i bäddarna eftersom det kan bli omöjligt att fördela bäddar på ett rimligt vis (anses t. ex. oacceptabelt att en tonårstjej ska dela rum med okänd ledargubbe).
- Tränare uppskattade att ha ett pass per dag på skjutvallen, men då med hela gruppen (istället för två pass med mindre grupper).



Snöläger ungdom Mora: Genomfört.

- Huvudledarna återkopplat att fler ledare/klubbledare skulle behövas.
- Klubbledare/föräldrar återkopplat att de skulle ha kunnat utnyttjats mer.
- Konstateras också att ju fler vi blir i skidskyttefamiljen, desto fler ovana föräldrar får vi med. Här behöver vi förtydliga behovet av att lägerledare organiserar och planerar för att aktivera och utnyttja nya föräldrar.

Juniorprojekt: Beslut testa nytt koncept för 2024, satsar allt på helgen 25-26 maj. En föreläsning per dag, förslag Anneli Östberg och kost/återhämtning med RF-SISU.

Ansvarig ungdomsläger:

Lägren är regionens mest betydelsefulla verksamhet för att få ungdomar att fortsätta med skidskytte. Grannregionerna (väst+öst) har frågat om att få delta på våra läger. Svårt att få kontinuitet i denna roll eftersom det är först efter några år i verksamheten som föräldrar känner sig redo för detta – och då närmar sig oftast deras barn junioråldern varför de hellre fortsätter med juniorlägren.

- Uppdrag till alla att identifiera lämpliga personer. Har vi någon som kan vilja ha ett större och högre arvoderat uppdrag, säg 10-25000 kr/år?
- SSSF nekar förnärvarande konsulent att ta denna roll.

Riksfinal:

- Erik Bergman ansvarig för regionens lag med Ola Jäderberg som medhjälpare.
- Erik har budget för aktivitet som bidrar till gemenskap.
- Mössa/pannband ska fortsatt ges till deltagarna som ett minne. De som redan fått mössa/pannband uppmuntras ta med sitt gamla.
- Thomas har beställt mössor, pannband och västar.
 - Antal väst, totalt 53 st.
 - 160 – 15 st
 - S – 15 st
 - M – 10 st
 - L – 10 st
 - XL – 3 st (ledare)
 - Antal mössa: 20.
 - Antal pannband: 20.

GDV-cup

- 30 dec = Mora
- 21 jan = Lima
- 24 feb = Dala-Järna, dubbla tävlingar fm+em, i samarbete med Ornäs.
- 10 mar = Finnskoga
- Torsby: svårplanerat – utgår troligen, Bore arrangerar JSM ordinarie helg och det är mycket svårt att finna annan lämplig helg.

Styrelsen stöttar förslaget att dela den klass som ”icke ungdom” tävlar i: H/D 16-17 respektive H/D 18-senior (inkl senior).

Fortsatt resonemang om hur vi kan kompensera det glesa programmet i GDV-cup, ev. med kvällstävlingar/serietävlingar som det finns mer av på längdsidan. Tillsvidare uppmantrar vi till att anordna träningstävlingar och bjuda in andra klubbar att delta.

Policydokument och hemsida

Inget att rapportera.

7. Övriga frågor (alla)

Vårens styrelsemöten, notera andra tisdagen i månaden: 16/1, 13/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6.

Bidrag till Maxpulse för juniorer utanför skidskyttegymnasium, 500 kr per person och år. Beslut att regionen tillsvidare tar denna kostnad mot utläggsredovisning till Gun och Björn/Hans. Bedömer att nuläget inte kommer att ge någon större kostnad. Har klubb behov av separat tränarlicens för att kunna se fler adepter på samma inloggning så får klubb ta denna kostnad.

Nya anlägg. & klubbar: Dalregementets IF. Bjursås IK och Sundborns GoIF väntas.

8. Mötets avslutande (Björn)

Mötet avslutas.

Hans Nykvist, sekr.

Björn Bettner, ordf.